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PROCES – VERBAL NR.127 

încheiat astăzi, 16 mai 2025, 

în şedinţă extraordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 

    La orele 11:00, domnul Marius-Florinel Nicolaescu, Vicepreședintele 

Consiliului Judeţean Argeş a deschis lucrările şedinţei extraordinare care s-a 

desfășurat prin mijloace electronice (on-line). La această ședință s-au conectat 

pe platforma on-line pusă la dispoziție de către Consiliul Județean Argeș 30 de 

consilieri județeni, fiind absenți domnul Ion Mînzînă, Președintele Consiliului 

Județean Argeș, doamnele consilier județean Cristina Ghineț, Diana Elena Lupaș 

și domnii consilieri județeni Adrian Sandu și Nicolae Tudose, deci şedinţa este 

statutară. 

         La şedinţă a participat din partea aparatului de specialitate al consiliului 

judeţean: dna Alisa Simona Ciobanu, director executiv Direcţia Juridică 

Administraţie Publică Locală.  

         La începutul ședinței a anunțat că se va abține și nu va participa la vot ca 

urmare a faptului că are un interes personal în problema supusă dezbaterii 

- Domnul consilier județean Ion Istrate la punctul nr. VII de pe 

ordinea de zi – Hotărârea nr.230; 

 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Dl Ion Mînzînă este la 

București, dl Bughiu Adrian Dumitru?  

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Subsemnatul prezent! Dl Andrei 

Ionuț? 

Dl consilier județean Ionuț Andrei – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu- Dna Baciu-Radu Anca-Alina ?  

Dna consilier județean Anca-Alina Baciu-Radu – Prezent! 
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Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu - Dl Badea Andrei-Bogdan? 

Dl consilier județean Andrei-Bogdan Badea – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu– Dna Bădulescu Paula Mădălina? 

Dna consilier județean Paula Mădălina Bădulescu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu - Dl Bălan Iosif Bogdan? 

Dl consilier județean Iosif Bogdan Bălan – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu- Dna Bărbulescu Roxana-Elena ? 

Dna consilier județean Roxana Elena Bărbulescu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu - Dl Crețu Constantin-Cristinel?  

Dl consilier județean Constantin-Cristinel Crețu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu– Dl Dumitrescu Dan-Mihai? 

Dl consilier județean Dan-Mihai Dumitrescu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu- Dl Enache Valentin-Viorel?  

Dl consilier județean Valentin-Viorel Enache – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu- Dna Ghineț Cristina?  

Dl Ghiță Cosmin Constantin?  

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dl Grecu Dumitru ? 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu - Dna Iagăr Elena ?   

Dna consilier județean Elena Iagăr – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dna Iancu Ionela-Garofița?  

Dna consilier județean Ionela- Garofița Iancu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu   - Dl Ilie Ion? 

Dl consilier județean Ion Ilie – Prezent! 
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Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu- Dl Istrate Ion ? 

Dl consilier județean Ion Istrate -  Prezent! Domnule vicepreședinte, menționez 

că nu particip la punctul VII de pe ordinea de zi. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu - Dl Lițoi Marin-Florin ?    

Dl consilier județean Marin-Florin Lițoi – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu - Dna Lupaș Diana – Elena ?  

Dl Matei Florian-Codruț?  

Dl consilier județean Florian-Codruț Matei – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu- Dl Mustățea Ionuț-Mihai ?  

Dl consilier județean Ionuț - Mihai Mustățea – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu- Dl Negoescu Vasile?   

Dl consilier județean Vasile Negoescu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu- Dl Niță Nicolae ?  

Dl consilier județean Nicolae Niță – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dl Olteanu Iustin-Valentin ? 

Dl consilier județean Iustin-Valentin Olteanu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu - Dna Popa Elena-Cristina ? 

Dna consilier județean Elena Cristina Popa – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu - Dl Roșu Dragoș ? 

Dl consilier județean  Dragoș Roșu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dl Sandu Adrian?  

Dl Soare Emanuel?  

Dl consilier județean Emanuel Soare – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu- Dl Stăncescu Ion?  

Dl consilier județean Ion Stăncescu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu– Dl Tase Adrian ? 
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Dl consilier județean Adrian Tase -  Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu - Dl Tică Manuel?   

Dl consilier județean Manuel Tică – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu - Dl Tudose Nicolae? 

Dna Vasile-Stoica Vasilica ? 

Dna consilier județean Vasilica Vasile-Stoica – Prezent! 

 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Constatăm că suntem în 

cvorum, permiteți-mi să supun aprobării ordinea de zi. Cine este împotrivă? 

Abțineri? Ordinea de zi a trecut! 

 

-I- 

          Trecându-se la punctul I al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea Organigramei și a Statului de funcții ale Unității de Asistență Medico-

Socială Călinești.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Iertați-mă domnule vicepreședinte, am 

avut o intervenție în comisii și n-aș mai vrea să repet, sper să fie luată în 

considerație și-n sedința de plen.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Domnule Grecu, am auzit 

intervenția dumneavoastră, să fiți sigur că înainte de a depune orice proiect îl 

optimizăm, astfel încât pe finanțarea județului Argeș să fie cea mai mică. Nu 

depunem un proiect până nu găsim toate soluțiile care să duca la o plată cât mai 

mică a consiliului județean. Sunt unele cazuri în care nu avem ce face și de 

multe ori depășește  chiar și acea cofinanțare de 2% sau depinde ce axa de 

finanțare, dar noi de fiecare dată avem grijă să optimizăm aceste costuri și 

trebuie să vedem în cadrul general până la urmă este bine că aducem bani, chiar 

dacă poate fi puțin mai scump și sunt de acord cu îngrijorarea dumneavoastră. Și 

pe noi la consiliu județean ne îngrijorează foarte mult faptul că în următoarea 

perioadă vor veni vremuri foarte grele din punct de vedere financiar. 
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Dl consilier județean Dumitru Grecu – Da, și mă refeream în primul rând la 

aceste UAMS-uri. Este foarte bine că ați făcut deja un pas prin fuziunea celor 

două entități, dar dacă vă aduceți aminte în celălalt consiliu, am făcut la un 

moment dat niște propuneri vis-a-vis de UAMS, poate găsim o formulă să le 

comasăm pe toate în unul singur, ca să eficientizăm și mai mult, mai ales că 

există unele activități care cred că pot să fie făcute cum sunt achizițiile, sau eu 

știu altceva, intram în amănunt mai mult ca să putem să reducem personalul 

pentru că avem aproape un angajat la un beneficiar.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Să știți că am luat în calcul și 

noi această posibilitate, am analizat, din păcate este foarte greu și v-ar duce la 

costuri mult mai mari, culmea, iar numărul salariaților este dat de standardele în 

domeniu și nu știu dacă cei de la privat respectă, noi la consiliul județean 

respectăm întocmai. 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Știu, am înțeles, știți cum e, drumul spre 

iad este pavat de intenții bune.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Așa este! 

Dl consilier județean Dumitru Grecu - Va trebui să căutăm soluții pentru că n-o 

să avem… efectiv n–o să mai putem. N–o să avem din ce să finanțăm și dasta 

trebuie să găsim formule, nu știu să vă spun acuma, dacă este cazul și credeți, 

putem să facem niște comisii să analizăm împreună pentru că dacă așteptăm să 

vină taifunul acesta peste noi, o să fie o problemă mare. Eu zic că trebuie să ne 

gândim din vreme, să vedem cum optimizăm toate lucrurile acestea ca să 

reducem costurile, nu să le creștem. Și nu mă refer neapărat la reducerea de 

personal, Doamne ferește, eu îmi doresc să nu părăsească nimeni, toată lumea să 

aibă un job, un post, dar să fim eficienți în tot ceea ce facem. Pentru că dacă 

avem un angajat la un beneficiar, mă iertați, nu știu cât de justificat e normativul 

ăsta. O să se modifice inclusiv la nivel național normativul, pentru că nu o să 

avem cu ce să mai plătim, să susținem toate chestiile acestea, mai ales în 

condițiile actutale în care avem acces la tehnologii ridicate, în care avem camere 

de supraveghere, echipamente de supraveghere și tot felul de chestii de genul 

ăsta. Nu știu, ne gândim. Nu vreau să monopolizez discuția și nu vreau să insist 

mai mult decât atât. E o chestie de perspectivă. Mai ales punctul ăsta, evident ca 

o să votez pentru, nu asta e problema, dar repet, să ne gândim la perspectivă, 

ăsta era doar un doar semnal de alarmă.  
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Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Așteptăm oricând propunerile 

oricărui coleg consilier, sunt binevenite și chiar ne pot ajuta. Haideți să supunem 

la vot acest punct de pe ordinea de zi. Voturi împotrivă? Abțineri? Punctul a 

trecut. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

S-a adoptat Hotărârea nr.224. 

 

 

-II- 

          Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a Unității de Asistență 

Medico-Socială Călinești. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 

Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

S-a adoptat Hotărârea nr.225. 

 

 

 

 

-III- 

          Trecându-se la punctul III al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea unui Protocol de colaborare între Județul Argeș și Asociația Tierhilfe 

Hoffnung. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 

Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

S-a adoptat Hotărârea nr.226. 

 

-IV- 

          Trecându-se la punctul IV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

transferul execuției de casă înregistrată de Căminul pentru Persoane Vârstnice 

Mozăceni și actualizarea Bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2025. 
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Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 

Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

S-a adoptat Hotărârea nr.227. 

 

-V- 

          Trecându-se la punctul V al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea documentației tehnice – faza Documentație de Avizare a Lucrărilor de 

Intervenție( DALI), a Devizului General și a indicatorilor tehnicoeconomici 

pentru obiectivul de investiții „Modernizare, reabilitare, dotare Spitalul de Boli 

Cronice Călinești”. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 

Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

S-a adoptat Hotărârea nr.228. 

 

 

 

 

-VI- 

          Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea depunerii proiectului ”Modernizare, reabilitare, dotare Spitalul de 

Boli Cronice Călinești” și a cheltuielilor legate de proiect. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 

Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

S-a adoptat Hotărârea nr.229. 

 

 

-VII- 

          Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

concesionarea unui imobil clădire din incinta Stației de Pompare Apă Schitului, 

a terenului și a mijloacelor fixe aferente, situate în Pitești, str. Schitului, nr. 101 

către Operatorul Regional S.C. Apă Canal 2000 S.A., în baza Contractului de 
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Delegare a Gestiunii Serviciilor Publice de Alimentare cu Apă și de Canalizare 

nr. 1/26.03.2010.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 

Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

S-a adoptat Hotărârea nr.230. 

 

 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Vă mulțumesc pentru 

participare la ședința de astăzi și sperăm să ne revedem sănătoși data viitoare. 

Week-end plăcut să aveți. 

Şedinţa s-a încheiat la ora 11:15.  

 

 

V I C E P R E Ş E D I N T E, 

                                     Marius-Florinel NICOLAESCU 

 

 

 

                                                  SECRETAR GENERAL AL JUDEŢULUI,   

                                                                                      

                                                                Ionel VOICA                                    


